

2022-23 公益少年團 CYC





# 目録頁 Table of Contents

公益少年團愛心傳達頌親恩活動簡介	P.1
Introduction	
活動内容	P.2-1
Activity details	
編輯委員名單	P.12

**Editorial Committee Members** 



### 公益少年團 愛心傳達頌親恩活動簡介 Introduction

藉着母親節及父親節,本校舉行了一系列「愛心傳達頌親恩活動」,鼓勵學生多關愛家人,並向家人表達謝意。活動完結後,公益少年團把學生作品和活動剪影收錄成本冊及參加活動冊設計比賽。

In celebration of Mother's Day and Father's Day, our school held a series of activities to encourage students to show more love to their families and express gratitude to their parents. After the event, the school Community Youth Club collected student works and activity snapshots to compile a booklet and participate in a competition for activity booklet design.



# 感恩匙扣 Gratitude Keychain

日期

參與學生

2023年5月12日

全校學生

#### 内容

為宣揚中華文化孝道,培養學生對父母養育的感恩之心,德公科及 視藝科合作,讓同學親手為父母製作感恩匙扣,慶祝母親節和父親 節。我們更邀請父母和子女與作品一起合照,共享天倫之樂。

Date

**Participating Students** 

May 12, 2023

**All students** 

#### **Details**

To promote Chinese culture and filial piety, and cultivate students' gratitude towards their parents, two subject groups: Moral, Civic and National Education and Visual Arts collaborated to have students make gratitude keychains for their parents in celebration of Mother's Day and Father's Day. We also invited parents and children to take photos together with their works, sharing the joy of family.



# 活動相片































4A 艾塏堯



513 陸梓馨



夏明忻 113 夏明僖







6A 李笥嘉



1B Mustafa







2B Zainab





1A Afraz



4A 黃傷樂





113 馮子軒

4A 周愷霖



1B Yusuf



2B Raheema





#### 馬卡龍感恩卡片夾 及 頌親恩立體匙扣

"Macaron Gratitude Card Stand" & "Praise Parental Love 3D Keychain"

日期

參與學生

2023年5月10日及17日

小五部分學生

#### 内容

同學運用軟陶發揮創意,製作獨一無二的馬卡龍,馬卡龍上撒上裝飾及附上卡片夾,父母可把子女送予的感謝卡片夾附在上,時時欣賞。同學亦運用軟陶製作立體的Q版人物,是為同學和其父母的形象,人物後面的底版是同學們親自設計的圖案,加以拼合後,便製成頌親恩立體匙扣。

Date

**Participating Students** 

May 10&17, 2023

Selected P5 students

#### **Details**

Students used clay to unleash their creativity and made unique macarons. They decorated the macarons placed on a card stand so that parents could attach thank-you cards from their children. Students also used clay to make cute 3D characters of their parents. After putting all the pieces together, they created "Praise Parental Love 3D Keychains".











## 我和家人的快樂時光

Happy time with my family















#### 1B 曾蔓晴



Great Disney trip! Great time with my family! 同爸爸媽媽妹妹 去<u>迪士尼樂園</u>!

#### 1A 何凱琳



Like Father Like Mother Like Daughter

#### 2A Fatima









#### 1A 伍俊昊







爸爸, 等我大個仔做超人 保護你! Daddy, I will get stronger and protect you in the future!











Sweet pancake and

Sweet time with Daddy



## 編輯委員名單 Editorial Committee Members

#### 顧問

石志端校長

#### 編輯

潘小慧主任、關芷欣老師、吳樂蓉老師

#### 封面設計

5B 歐陽雅林

#### Consultant

Principal Salim Sekena

#### **Editors**

Ms Poon, Ms Kwan, Ms Ng

#### Cover design

5B Au-Yeung Nga Lam

